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Protokół z zebrania Rady Sołeckiej Józefosławia dnia 08 marca 2018 r.

Obecni:
Sołtys Józefosławia: Jan Dąbek
Rada Sołecka: Ewa Bielska, llona Ośko, Alicja Perlińska, Marek Kloc, Bańosz Kijek
Radny: Robeń Widz. Mieszkańcy Józefosławia i Julianowa

Porządek spotkania:

1. Dyskusja nt MPZP (szczególnie ulica Barwinka)
2. Omówienie statusu planowanej budowy wytwórni betonu

Porządek obrad został pzyjęty jednogłośnie.

Ad.1

Na spotkanie pzybyło dość liczne grono mieszkańców reprezentujących
osiedle Leśny Kwiat (w budowie) przy ulicy Barwinka.
Według mieszkańców zostali wprowadzeni w błąd pzez dewelopera, który
zataił pzed nimi ze, ulica która biegnie pżez ich osiedle a ma obecnie status
drogi wewnętrznej, według nowego MPZP będzie drogą publiczną.
W zeszłym tygodniu mieszkańcy wykupili udzlał w tejze drodze.
Sołtys Jan Dąbek poinformował mieszkańców na jakim etapie jest obecnie
MPZP i czy można coś jeszcze w Ę kwestii zrobić, Na spotkaniu pojawił się
również Radny p. Robeń Widz, Po zapoznaniu się z sytuacją zaprosił
mieszkańców do Gminy, w celu dokładnego puĄrzenia planu i sprawdzenia
czy droga o któĘ mowa na pewni zmieni swój status na publiczny.
Dalsze działanla zostaną podjęte w zależności od wyniku i potwierdzenia
informacji że w nowym MPZP ulica Barwinka będzie drogą Publiczną. Pan
Softys zobowiązał się ze niezależnie od Pana Radnego on również sprawdzi
jaka była historia Ę drogi ijej zmian w MPZP,

Ad.2

Sołectwo nadal wspiera wszelkie działania dotyczące niedopuszczenia do
budowy betoniarniw Ęonie ulicy Geodetów. Omówiono z prawnikiem kolejne
kroki jakie należy poczynić. Ustalono że będzie on się bezpośrednio
kontaktował ze Stowarzyszeniem Józefosław Nasz Wspolny Dom i pomoźe
tworzyć odpowiednie dokumenty.

Na tym zebranie zakończono.
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protokołowała llona ośko


